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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2017/18:85 Försäljningen av Metria

Den 20 juni 2017 röstade riksdagen ja till att sälja Metria AB som har sitt 
huvudkontor i Gävle. Staten har under många år satsat på att främja 
utvecklingen i Gävleregionen inom området geografisk informationsteknik, och 
Region Gävleborg har nyligen beslutat om en strategi för smart specialisering 
där satsningen inom geografisk informationsteknik lyfts fram. Inom detta 
område finns i dag i Gävle myndigheten Lantmäteriverket, statliga bolaget 
Metria och privata företag. 

Närings- och innovationsministern redovisade den 30 augusti 2017 följande i 
sitt svar på min skriftliga fråga om effekter i Gävleregionen vid försäljning av 
Metria:

"När det gäller en eventuell försäljningsprocess av Metria AB så kan jag därför 
försäkra att den kommer att ske på ett noggrant och ansvarsfullt sätt. Min 
uppfattning är att bolagets verksamhet bör få bättre utvecklingsmöjligheter med 
en annan ägare och vi kommer att eftersträva att hitta en ägare som verkar för 
att bolaget långsiktigt utvecklas väl.”

Med anledning av detta vill jag fråga närings- och innovationsminister Mikael 
Damberg:

 

Är försäljningsprocessen när det gäller Metria AB påbörjad?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-11
Besvaras senast
2017-10-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


